
Zápisnica zo zasadnutia Redakčnej rady magazínu mestskej časti Bratislava – Lamač 
4.9.2019 

Prítomní členovia redakčnej rady: Martina Ondrišová, Veronika Hagovská, Petronela Klačanská, 
Slavomíra Šubrtová, Matúš Harmaňoš. 

 Za úrad: Lukáš Baňacký (starosta), Katarína Lepiešová (redaktorka) 

Neprítomní členovia redakčnej rady: Radoslav Olekšák, Pavol Čech, Marina Gorghetto, Stanislav 
Babic 

 

1. Predstavenie novej redaktorky 

L. Baňacký predstavil novú redaktorku Katarínu Lepiešovú, ktorá má už s prácou v Lamačanovi 
skúsenosti, keďže tu pracovala v rokoch 2007 – 2012. Spolu s ňou bude magazín tvoriť aj Marína 
Gorghetto, ktorej sa tak ukončuje členstvo v redakčnej rade. Novým členom RR za verejnosť sa 
stal Michal Oláh. Jedno miesto pre verejnosť je ešte voľné.  Starosta deklaroval, že redaktorky 
budú mať pri tvorbe Lamačana voľnú ruku, budú komunikovať ohľadom tém s kompetentnými 
ľuďmi z úradu a zisťovať aj názory verejnosti. 

2. Zhodnotenie júnového vydania 

S. Šubrtová zhodnotila posledné dvojčíslo Lamačana, ktoré vzniklo bez redaktora za pomoci ľudí 
z úradu a členov redakčnej rady. Všetkým patrí vďaka.  

3. Septembrové číslo 

K. Lepiešová informovala členov RR o témach do septembrového čísla - hody, aktuality, rozhovor 
s poslancom (Polakovič), kultúra, osobnosť, Obláčik, seniori, vyslúžilí vojaci.  

M. Ondrišová požiadala o vloženie dotazníka o spokojnosti  s priebehom hodov, aby sa zistili 
názory ľudí. Dotazník pošle redaktorke.  

Zalomený Lamačan bude poslaný členom RR na pripomienkovanie koncom týždňa.   

3. Tlač a grafika 

Starosta prítomných informoval o plánovanej súťaže novej tlačiarne.  

4. Termíny 

Prítomní diskutovali o uzávierke , vychádzaní a distribúcii Lamačana. V budúcnosti treba vyjasniť, 
či bude vychádzať na konci mesiaca alebo na začiatku, vzhľadom na to, aby sa stihli spracovať 
témy zo zastupiteľstva.  

Zápis vyhotovila: Slavomíra Šubrtová  

Podpis: 

Dňa: 6.9.2019 


